

တၢ်ဆိၣ်ထွဲပုၤဘၣ်ကီၤဘၣ်ခဲတၢ်တဖၣ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ

ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲပုၤကျိၣ်ဒီးကရၢလၢဘၣ်ကီၤဘၣ်ခဲဖိအဂီၢ်လၢအမၤစၢၤခဲအိၣ်မဟၣ်ပုၤတၢ်.ခဲအံၤ,အိၣ်မဟၣ်ပုၤတၢ်အဂီၢ်ခိၣ်ထံး(Omaha Community Foundation) အတၢ်ကရၢကရိၤမၤသကိးတၢ်ဒီးကမံးတံၢ်လၢအဟ့ၣ်ကျိၣ်တၢ်(Advisory Board) လၢကဆိၣ်ထွဲပုၤကျိၣ်စ့တၢ်ဆၢတၢ်,ဒီးလဲၣ်ဂ့ၤဂ့ၤ,လၢလၢကဟဲသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်ကမံးတံၢ်တဖၣ်အံၤကဆိၣ်တလဲက့ၤဆူကမုၢ်တၢ်တိၣ်ခိၣ်ရဲၣ်မဲတၢ်မၤတၢ်ဆၢတၢ်ကရၢန့ၣ်လီၤ.ကရၢအံၤကပၣ်ဃုာ်ဝဲဒၣ်ဒီးခၢၣ်စးသ့ၣ်တဖၣ်လၢပုၤဘၣ်ကီၤဘၣ်ခဲဖိတဖၣ်အတၢ်ပုၤဒီးပုၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤကဘၣ်မ့ၢ်ပုၤလၢအနၢ်ဟံၣ်တၢ်လိၣ်လၢအနီၢ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲအတၢ်ပုၤစ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲအပတၢ်ကမ့ၢ်ဝဲ

- ဟံၣ်ဖိဃီဖိတၢ်လၢလၢလိၣ်လိၣ်
- ကျိၣ်သ့ဆဲးလၢ
- တၢ်ဆိၣ်ထွဲသးစၢ်ဒီးတၢ်လၢအမၤန့ၢ်ဝဲသ့သ့တဖၣ်
- နီၢ်ခိၣ်ဒီးခိၣ်န့ၣ်အတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့

တၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘၣ်လၢပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိတဖၣ်ကမ့ၢ်ကရၢအါဖုၤဖိၣ်ဒီးမၤသကိးတၢ်န့ၣ်လီၤ.ဘၣ်ကီၤဘၣ်ခဲကရၢကရၢခၢၣ်စးသ့ၣ်တဖၣ်(မၤတၢ်လၢကမုၢ်ကျိၣ်,မၤဆ့ၣ်ရဲၣ်ကျဲၤ,ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါ,ဒီးကမံးတံၢ်ဖိတဖၣ်)န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ဆိၣ်ကမိၣ်ဝဲထံးနီၢ်ဖးအိၣ်လၢအဂ့ၢ်ဖဲတၢ်မၤတၢ်ဆၢတၢ်ဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ပတံထီၣ်အကျိၣ်ကကျဲၤလီၤတၢ်လီၤဆဲး

ကဒီးန့ၢ်ဘၣ်စ့အါကတၢ်၅၀,၀၀၀ဒီလၣ်လၢတၢ်မၤအတၢ်လဲၤတရံးတဘျီအဂီၢ်.တၢ်ယုထီၣ်စ့န့ၣ်တဘၣ်အါန့ၣ်ဒီး၅၀၀၀ဒီလၣ်ဘၣ်.တၢ်ယုထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအံၤကဘၣ်အိၣ်ဝဲဝဲ,၀၀၀ဒီလၣ်တုၤ၅,၀၀၀ဒီလၣ်အဘၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ.

ကျိၣ်စ့တၢ်ယုထီၣ်အံၤဘၣ်တၢ်ဃုာ်ကျဲၤအိၣ်တန့ၣ်န့ၣ်လ့ၢ်ဘျီအမ့ၢ်(လၢယုန့ၣ်တရံၤ,လၢအုၤဖျၢၣ်,လၢယုလဲၤ,ဒီးလၢအိၣ်ကထီၣ်ဘၣ်)န့ၣ်လီၤ.လံာ်အံၤဘၣ်တၢ်ပတံထီၣ်အိၣ်သ့ဒီတန့ၣ်ကျဲၤလီၤ.ဒီးကဘၣ်တၢ်ဆၢထီၣ်အိၣ်ဖဲမ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီလၢအမ့ၢ်လၢမး၇:၃၀သီ,လၢယု၃၀သီ,လၢဖဲပထဲဘၣ်၃၀သီ,ဒီးလၢဒဲးဘၣ်၃၀သီတချုး:11:59 န့ၣ်ရံၢ်.ဖဲဖးဖိမ့ၢ်ဒဲးဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢနကကြးဒီးတၢ်ဆိၣ်ထွဲအံၤတၢ်လိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ

ပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိတဖၣ်ကဘၣ်မ့ၢ်ဝဲတၢ်ကရၢကရိၤလၢတလိၣ်ဟ့ၣ်ပဒိၣ်တၢ်အခိအသ့သ့သ့တဖၣ်ဒ်အအိၣ်ဖျါဝဲSection 501(c)(3) of the Internal Revenue Code, OR working with a 501(c)(3) fiscal agent who can receive funds on your behalf.

တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤသ့ၣ်တဖၣ်,တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ထံၣ်အသိသ့ၣ်တဖၣ်,တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤသ့ၣ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ထံၣ်အဂုၤအဂၤသ့ၣ်တဖၣ်ဒ်ဘၣ်တၢ်ပၣ်ဖျါအိၣ်လၢထးအတၢ်ကျိၣ်ပုၤအသိးလၢအမၤစၢၤခဲအိၣ်မဟၣ်ပုၤသ့ၣ်ဖဲဖိဒီးကံလၢဖ်(Douglas)ဒီးစါပဲ (Sarpy)ဟီၣ်ကဝီၤန့ၣ်လီၤ.

ကရၢလၢဒီးန့ၢ်ဘၣ်လံတၢ်ဆိၣ်ထွဲအံၤလၢအပုၤကျိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အတၢ်ပၣ်ဖျါလၢလီၢ်ခံကတၢ်တဘျီမ့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်အိၣ်ဆူအိၣ်မဟၣ်ပုၤတၢ်အဂီၢ်ခိၣ်ထံး(Omaha Community Foundation)တၢ်ကရၢကရိၤလဲၤဒီးတိၣ်ထီၣ်အသိတဘျီသ့ၣ်လီၤ.

တၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးတၢ်ဘျုးလၢပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကဘၣ်လုၤပိာ်ထွဲအမ့ၢ်တၢ်တက့ၢ်တလီၤပုၤဂၤ,ကဘၣ်လီၤပလိာ်အသးဒီးတၢ်ကွဲးလၢအစံးဝဲ,

ကရၢလၢအတီၣ်ထီၣ်တၢ်မၤစၢၤအံၤ,လၢအဘၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီမ့ၢ်ဂုၤတဘၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီမ့ၢ်ဂုၤတဘၣ်ကွၢ်မဲာ်,ကွၢ်တလီၤပုၤဂၤခိဖျိဖဲးညၣ်လီၤဆိ,ကလုာ်လီၤဆိ,တၢ်ဘျုးတၢ်ဘၣ်လီၤဆိ,သးန့ၣ်အတၢ်လီၤဆိ,ခိၣ်န့ၣ်,တၢ်ဆိကမိၣ်,မ့ၢ်တမ့ၢ်နီၢ်ခိၣ်ကွၢ်ဂီၤတလၢပုၤ,မ့ၢ်ခါအတၢ်လီၤဆိ,မ့ၢ်ခါအတၢ်ပၣ်ပနီၣ်,သုး,မ့ၢ်တမ့ၢ်ပိာ်မ့ၢ်ဂုၤပိာ်ခါဂုၤ,လၢအတၢ်ယုထီၣ်ပုၤမၤတၢ်ဖိအသိအဆၢကတီၢ်ဒီးလၢတၢ်ဖဲတၢ်မၤအဆၢကတီၢ်န့ၣ်ဘၣ်လီၤ.

အါန့ၣ်ဒိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်,ကရၢသ့ၣ်တဖၣ်ကဘၣ်တိၣ်ထီၣ်စ့ၢ်ကိးဝဲအနီၢ်ကစၢ်တၢ်ကရၢကရိၤတၢ်ထီၣ်တၢ်ကွၢ်မဲာ်တၢ်ကွၢ်တလီၤပုၤဂၤ,အတၢ်သိၣ်တၢ်သီသန့ၣ်အပတံထီၣ်တၢ်မၤစၢၤအံၤအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.